
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 2. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 3
Vil ministeren redegøre for, hvordan det kan gå til, at Sparkær ved Viborg fik et trinbræt 
i 2022, idet denne får en dårligere score end Gadbjerg, jf. at begge byer har samme 
passagerpotentiale. Betyder dette, at det således godt kan betale sig at lave et trinbræt i 
Gadbjerg også? Spørgeren gør i den forbindelse opmærksom på, at Gadbjerg i perioden 
2016-2021 er vokset med 8,4 %, hvilket er 4. mest i Vejle Kommune og at Vejle by til 
sammenligning er vokset med 7,3 %.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen 
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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